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PROTOKÓŁ NR VI/2021 

POSIEDZENIE  

KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, ROZWOJU I GOSPODARKI 

Z DNIA 02 CZERWCA 2021 R. 

 

Dnia 02 czerwca 2021 roku o godzinie 11:00, w Urzędzie Gminy Krzemieniewo, odbyło się 

posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki w celu omówienia inwestycji gminy 

Krzemieniewo w roku 2021. W spotkaniu uczestniczył Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy 

Krzemieniewo. Posiedzeniu przewodniczył Leszek Kruk – Przewodniczący Komisji. 

Przewodniczący Komisji Leszek Kruk zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości. 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Realizacja inwestycji w roku 2021. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości 

Leszek Kruk - Przewodniczący Komisji, otworzył posiedzenie witając wszystkich zgromadzonych. 

Obecni byli wszyscy członkowie komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu). Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący przeszedł  

do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad 2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniego posiedzenia był do wglądu w Biurze Rady. 

W związku z powyższym zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi co do protokołu. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag. 

Protokół Nr V/2021 z dn. 21 kwietnia 2021 r. został poddany pod głosowanie. W głosowaniu udział 

wzięli wszyscy członkowie komisji.  

Protokół Nr V/2021 z dn. 21 kwietnia 2021 r. został zatwierdzony jednogłośnie 
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Ad.3. Realizacja inwestycji w roku 2021. 

Przewodniczący Komisji udzielił głosu Panu Radosławowi Sobeckiemu – Wójtowi Gminy, prosząc  

o przedstawienie informacji w zakresie inwestycji wykonanych, planowanych i tych w trakcie realizacji 

w roku 2021. Wójt podziękował za udzielony głos, jednocześnie zaproponował, że po omówieniu 

tematu proponuje udać się w teren w celu obejrzenia wykonanych inwestycji. Członkowie Komisji 

przystali na propozycję. W związku z czym Pan Leszek Kruk - Przewodniczący Komisji zaproponował, 

że w pierwszej kolejności omówi się temat, a przed wyjazdem przejedzie się do punktu 4 – wolne 

wnioski i głosy. Członkowie nie wnieśli uwag. Wójt rozpoczął od informacji odnośnie inwestycji, 

związanej z termomodernizacją budynku szkoły w Garzynie, prace te wykonało Przedsiębiorstwo 

Projektowo Budowlane Alfred Klabik, Żaneta Buzała z Frankowa. Koszt inwestycji wyniósł w sumie 

383.820,68 zł. Zakończono również prace związane z przebudową ul. Dworcowej w Krzemieniewie, 

zadanie realizowane było przez Starostwo Powiatowe, przy współudziale środków z budżetu gminy 

Krzemieniewo. Na ten cel przeznaczono 600 tys. zł. Kolejno omówiono zadania będące w trakcie 

realizacji. Został ogłoszony przetarg na budowę ścieżki rowerowej na odcinku Krzemieniewo – Nowy 

Belęcin, której długość wynosić będzie około 1,5 km. Kosztorys opiewa na 1,6 mln złotych natomiast 

oferenci, którzy złożyli oferty (7 firm), zaproponowali cenę za wykonanie usługi o wiele niższą,  

co wiąże się z zaoszczędzeniem środków. Radny Leszek Kruk zapytał, z czego wynika różnica.  

Wójt odpowiedział, że wynika to z przeszacowania kosztów na etapie planowania. Inwestycja ta 

realizowana będzie w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata  

2014-2020 zgodnie, z którym dofinansowanie tej inwestycji wyniesie 85% wartości. Kolejno omówiono 

kwestie związane z termomodernizacją budynków szkół w Drobninie i Pawłowicach. Do realizacji tej 

inwestycji zgłosiły się 4 firmy, najkorzystniejszą ofertę złożyło Przedsiębiorstwo Projektowo – 

Budowlane Alfred Klabik, Żaneta Buzała z Frankowa. Na inwestycję przewidziano kwotę w wysokości 

500 tys. złotych. Inną wymienioną inwestycją, w związku z którą zostały poczynione kroki to 

rozbudowa ścieżki rowerowej w Bojanicach, bowiem Gmina znalazła się na liście wniosków 

pozytywnie rozpatrzonych w ramach naboru na inwestycje realizowane w miejscowościach, w których 

funkcjonowały kiedyś PGR-y. W ramach tego programu gmina Krzemieniewo otrzyma 300 tysięcy 

złotych dofinansowania. Kolejno Wójt omówił przedsięwzięcia, które planuje się wykonać  

na przestrzeni roku 2021. Do inwestycji planowanych zaliczył m.in. budowę pump track  

w Krzemieniewie, na który Gmina Krzemieniewo uzyska dofinansowanie w wysokości 83 tys. zł,  

a koszt inwestycji wyniesie około 130 tys. zł. Pump track znajdować się będzie przy skate parku  

w Krzemieniewie. Kolejno poinformowano radnych, że planuje się ogłosić przetarg na budowę ulicy 

Zielonej w Krzemieniewie, na której budowę gmina zarezerwowała środki w wysokości 3 mln zł.  

z czego 1,4 mln. zł pochodzi z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Zadanie realizowane byłoby 

w cyklu dwuletnim. Planuje się również budowę dróg dojazdowych do gruntów rolnych przy ul. Leśnej  

w Krzemieniewie. Planuje się również remont drogi w Hersztupowie (Fundusz Sołecki),  

w Pawłowicach przy ulicy Słonecznej oraz w Krzemieniewie (dojazd do przedszkola). Planowane są 
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również remonty chodników w miejscowości Grabówiec i Brylewo. Dodatkowo w Brylewie powstanie 

uroczysko. Na realizację tego zadania zostanie przeprowadzone zapytanie ofertowe. Zostanie również 

ogłoszony przetarg w związku z remontem tarasu i dachu budynku Gminnego Centrum Kultury  

w Krzemieniewie. Na tę inwestycje planuje się przeznaczyć 200 tys. złotych, z czego Gminne Centrum 

Kultury najprawdopodobniej otrzyma dofinansowanie w wysokości 100 tys. złotych. Zaplanowano 

również wymianę przystanków autobusowych w miejscowości: Pawłowice, Bojanice, Nowy Belęcin 

oraz w Oporowie. Poinformowano radnych o planach związanych z inwestycją w place zabaw na terenie 

gminy, które będą polegać na ich doposażeniu, tj. w miejscowości Pawłowice, Garzyn, Oporówko, 

Kociugi. Planuje się również powstanie nowego placu zabaw w miejscowości Lubonia.  

Ad.4. Wolne wnioski i głosy. 

W części wolnych wniosków i głosów radni zgłaszali wszelkie kwestie związane z drobnymi naprawami 

w poszczególnych miejscowościach, które Wójt odnotował i zapewnił radnych, że odpowiednie prace 

zostaną przeprowadzone. Poruszono również kwestie, wykonywania napraw na placach zabaw.  

Wójt zapewnił, że wszelkie zgłaszane usterki są, w miarę posiadanych środków i czasu, usuwane. Radny 

Andrzej Banaszak zapytał o plany związane z drogą przy żłobku. Wójt odpowiedział, że planuje się 

naprawić chodniki i wykonać parking. Poddano również pod dyskusję kwestie związaną z mieszkaniami 

w Garzynie, których właścicielem jest gmina, by mieszkania te przekształcić w żłobek, a z wolnych 

pomieszczeń, które zostaną po likwidacji biblioteki, utworzyć mieszkania, które w przyszłości można 

sprzedać lub wydzierżawić. 

Ponieważ więcej uwag i pytań nie wniesiono, członkowie wraz z Wójtem udali się w teren, w celu 

obejrzenia wykonanych inwestycji na terenie gminy.  

Ad.5. Zakończenie. 

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane. Członkowie komisji wyrazili zadowolenie i aprobatę 

w związku z wykonanymi inwestycjami oraz tymi, które planuje się wykonać. Nadmienili, że dzięki 

wykonanym termomodernizacjom budynków, te prezentują się dużo lepiej, a dodatkowo dzięki tym 

pracom, szkoły zaoszczędzą na rachunkach związanych z ogrzewaniem. Inwestycje w istniejące place 

zabaw też uznano za potrzebne, by dzieci mogły więcej czasu spędzać na dworze. Więcej uwag i pytań 

nie wniesiono. Podziękowano Wójtowi za szczegółowe i kompleksowe omówienie tematu. W związku 

z powyższym Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Leszek Kruk      Andrzej Banaszak 

………………………………..     ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Ochrony   (członek komisji) 

Środowiska, Rozwoju i Gospodarki)    
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Mirosław Wasiółka     Bernadeta Busz 

………………………………..     ……………………………….. 

(Członek komisji)     (członek komisji) 

Ewelina Jurij 

……………………………….. 

(Protokolant) 

 


